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PROTOKÓŁ Z XI SESJI 

GMINNEJ RADY SENIORÓW 

W STRZELCACH OPOLSKICH 

II KADENCJI Z DNIA 15 LISTOPADA 2022 ROKU 

 

XI Sesja Gminnej Rady Seniorów w Strzelcach Opolskich II kadencji odbyła się w Sali Rady 

Miejskiej i trwała od godz. 10:00 do godz. 12:00. 

Na ogólną liczbę 12 Radnych obecnych było 121, co stanowi kworum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

I. OTWARCIE OBRAD XI SESJI GMINNEJ RADY SENIORÓW 

W STRZELCACH OPOLSKICH II KADENCJI. 

Przewodniczący Jan Kowalczyk – Otwieram obrady XI Sesji Gminnej Rady Seniorów 

w Strzelcach Opolskich II kadencji. Bardzo serdecznie witam panią Gabrielę Puzik 

przewodniczącą Rady Miejskiej, pana Burmistrza Tadeusza Goca, zastępcę burmistrza Marię 

Feliniak, radnych pana Marka Zarębskiego przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu, pana Bogdana Małychę przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego, panią Katarzynę Kaliciak kierownika Referatu Organizacji jak i zgromadzonych 

radnych2. 

II. STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD 
Przewodniczący Jan Kowalczyk – Na podstawie listy obecności stwierdzam prawomocność 

obrad. Na Sali jest 12 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne decyzje. 

III. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 
Przewodniczący Jan Kowalczyk – przechodzimy do punktu odczytania proponowanego 

porządek obrad.3 

Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów przedstawił radnym kolejno punkty porządku obrad 

sesji. Dopytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu? Radni jednogłośnie przyjęli protokół.  

 
1Lista obecności. 
2 Zaproszenia dla gości. 
3 Porządek obrad. 
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Przewodniczący Jan Kowalczyk –  proponuję przejść do głosowania nad porządkiem obrad. 

Czy mają Państwo jakieś uwagi do porządku obrad? Nie widzę. Głosowanie odbywa się 

poprzez podniesienie ręki. Przechodzimy do głosowania nad porządkiem dzisiejszych obrad. 

Kto z państwa Radnych jest „za” przyjęciem porządku obrad proszę o podniesienie ręki, kto 

jest „przeciw”, kto „wstrzymał się” od głosowania? 

Przewodniczący Jan Kowalczyk – Dziękuję. Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie przy 12 głosach „za”.  

IV. PRZEDSTAWIENIE PRZEZ PRZEWODNICZĄCEGO 

GMINNEJ RADY SENIORÓW INFORMACJI 

Z DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE MIĘDZY 

POSIEDZENIOWYM 

Przewodniczący Jan Kowalczyk – W tym punkcie chciałbym Państwu pokrótce przedstawić co 

się wydarzyło w zakresie działalności naszej rady w okresie od ostatniej sesji4. 

Przewodniczący w kilku zdaniach przedstawił Radnym informacje z działalności w okresie od 

29 czerwca do dzisiaj. Przypomniał, że w tym czasie odbyły się cztery posiedzenia robocze. 

Krótko omówił poszczególne spotkania. Posiedzenia w głównej mierze poświęcone były 

przygotowaniom do organizacji II Strzeleckiej Senioriady i wyjazdowemu posiedzeniu Forum 

Seniorów Samorządu Województwa Opolskiego, które odbyły się we wrześniu br.    

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

V. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI GMINNEJ RADY 

SENIORÓW W STRZELCACH OPOLSKICH W OKRESIE 

DRUGIEJ KADENCJI  

Przewodniczący Jan Kowalczyk – Szanowni Państwo, kolejnym punktem porządku jest 

przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnej Rady Seniorów w okresie drugiej 

kadencji.5  

Przewodniczący Kowalczyk przedstawił radnym tematykę podejmowaną przez radę od 

początku kadencji, spotkania i kierunki współpracy z radami seniorów z Ujazdu, Kędzierzyna 

Koźla, Młodzieżową Radą Gminy ze Strzelec oraz innymi instytucjami. W czasie kadencji rada 

wystąpiła do Burmistrza z dziewięcioma wnioskami dotyczącymi usprawnień, remontów 

i likwidacją barier architektonicznych w przestrzeni miejskiej.  Przewodniczący podkreślił 

 
4Informacja z pracy Gminnej Rady Seniorów z okresu między posiedzeniami od 29 czerwca 2022 do 15 listopada 

2022 r. 
5 Sprawozdania z działalności Gminnej Rady Seniorów w okresie drugiej kadencji. 
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zaangażowanie radnych w akcję rozpropagowania programów prozdrowotnych realizowanych 

w gminie oraz akcji promocji szczepień. Pan Kowalczyk podziękował radnym za aktywny 

udział w spotkaniach i konferencjach oraz organizowanych szkoleniach, przypomniał także 

o rewizycie w ramach współpracy międzysenioralnej miast partnerskich w czeskich Holicach. 

Na koniec podziękował radnym za czteroletnią pracę życząc zdrowia i powodzenia dla osób, 

które będą członkami kolejnej kadencji. 

Następnie głos zabrał burmistrz Tadeusz Goc dziękując radzie seniorów za zaangażowanie 

w pracę na rzecz mieszkańców, przypomniał, że gmina ubiega się o środki finansowe na 

powstanie Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego. Dzięki staraniom rady seniorów i rady 

miejskiej udało się odrestaurować budynek przy ul. Zamkowej 8, który godnie służy 

organizacjom pozarządowym. Pan Goc nawiązał do trudnej sytuacji gminy w związku ze 

wzrostem cen energii i inflacją, projektowanie budżetu jest bardzo trudne  mimo to gmina 

próbuje rozwijać się i realizować rozpoczęte zadania i inwestycje.  Burmistrz przedstawił 

radnym wyniki z systemu monitorowania i rejestrowania przejazdów samochodów przez 

Strzelce Opolskie, informując, że są to twarde dowody na potrzebę realizacji budowy 

obwodnicy Strzelec Opolskich. 

Na koniec Burmistrz Tadeusz Goc wraz z przewodniczącą Rady Miejskiej panią Gabrielą Puzik 

wręczyli każdemu radnemu podziękowania, była to też okazja do wspólnych pamiątkowych 

zdjęć. 

VI. WNIOSKI I ZAPYTANIA 
 

Przewodniczący Jan Kowalczyk –  Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad -

wnioski i zapytania. Czy jest chęć zabrania głosu w tym punkcie? Otwieram dyskusję. 

Pani Danuta Szulc poprosiła o uzupełnienie informacji na stronie internetowej Gminnej Rady 

Seniorów.  

Kolejno radni i przedstawiciele Rady Miejskiej wymieniali się spostrzeżeniami na temat 

wrześniowej Seniorady i wnioskami na przyszłość.  

VII. ZAMKNIĘCIE OBRAD XI SESJI GMINNEJ RADY 

SENIORÓW W STRZELCACH OPOLSKICH 

Przewodniczący Jan Kowalczyk – Zamykam obrady XI sesji Gminnej Rady Seniorów 

w Strzelcach Opolskich. 

Przewodniczył: Jan Kowalczyk 

Protokół sporządziła: Małgorzata Kielan 


